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Verslag 74e jaarvergadering SV Angeren 
Maandag 31 oktober 2016        concept 
 
1. Opening 

Om 20.00 uur trapt voorzitter Wim Brandts af met zijn welkomstwoord. Hij blikt terug 
op het verenigingsjaar. 
2015-2016 was een sportief, fijn en leuk seizoen. Bij de jeugdafdeling was er een 
zware start in verband met onderbezetting in de begeleiding. Wat dat betreft petje af 
voor Jan Peters en Joost Bouwman hoe zij er in de eerste maanden van het seizoen 
voor hebben gezorgd dat het kader binnen de jeugdafdeling op een goede manier is 
georganiseerd. 
Organisatorisch is het, met dank aan de vele vrijwilligers die taken die zijn blijven 
liggen hebben opgepakt, ook naar behoren gegaan. De inzet van deze vrijwilligers heeft 
het bestuur gemotiveerd om zo goed en kwaad als het kan de taken op te pakken. 
Ook zijn er helaas een aantal trieste gebeurtenissen geweest. Op 20 maart 2016 is Piet 
Vermeulen ons ontvallen. Het was mooi dat we aandacht hebben mogen en kunnen 
besteden bij zijn afscheid. Het is goed om te zien dat de vele taken die Piet vervulde 
door meerdere vrijwilligers zijn opgepakt. Daarnaast zijn op 3 en 22 juli Lid van 
Verdienste Bernd van Onna en vrijwilliger Fred Hendriks ons ontvallen. Ook die taken 
zijn weer grotendeels opgepakt. 
 
Het welkomstwoord werd afgesloten met een moment van stilte voor de overleden 
leden van SV Angeren, waaronder de hiervoor genoemde leden en overige overleden 
leden. 
 
2. Ingekomen stukken 

Er zijn 5 afmeldingen: Ouders Daniek Vree, Bryan Schmidt, Maarten Nijkamp, Herman 
Vermeulen, Ghislaine Hoenderboom 
 
3. Goedkeuring verslag 73e jaarvergadering 12 oktober 2015 

Verslag van de 73e jaarvergadering wordt behandeld. Er zijn geen opmerkingen naar 
aanleiding hiervan. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
4. Jaarverslag secretaris 

De secretaris behandeld per portefeuille het door het bestuur opgestelde jaarverslag 
door de belangrijkste punten per portefeuille eruit te lichten. Aanwezigen kunnen 
vragen stellen of opmerkingen plaatsen per portefeuille. Hieronder de vragen/ 
opmerkingen. 
 
Terreinen, opstallen en materialen: 
- Karel Crajé: Hoe zit het met de bespeelbaarheid (training) van de velden medio april 
en mei? 
Antwoord Rob Harmsen: We zitten niet met grootscheepse renovatie zoals in de 
afgelopen jaren. De grasvelden worden echter wel zo vroeg als mogelijk ingezaaid, 
waarbij we zoals altijd starten met het trainingsveld. Daarna is het mogelijk om tot 
het einde van het seizoen te trainen op het 3e veld. 
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Het jaarverslag wordt vastgesteld. 
 
5. Financieel jaarverslag penningmeester 

Penningmeester Rob Harmsen neemt het financiële jaarverslag 2015-2016 met de 
vergadering door.  
 
Het boekjaar wordt afgesloten met een negatief resultaat van € 12.700,- negatief. 
Echter, in de jaarrekening is de afschrijving van de verbouwing van € 5.500,- 
meegenomen. Dit is vanuit de accountant verplicht, maar in een eerdere 
jaarvergadering is besloten om dit ten laste van het eigen vermogen te laten komen. 
Eigenlijk is er dus een exploitatietekort van € 7.200,-. Hieronder een verklaring van dit 
tekort. 
 
Lastenkant: 
- Meer kosten veldenonderhoud 
- Loondervingskostenverzekering afgesloten 
- Onvoorziene lasten (uitwijk Hulhuizen) 

 
Batenkant: 
- Minder contributie wegens ledenafname 
- Verhouding inkoop/verkoop kantine steeds lager vanwege stilstaande indexatie 
 

Rob geeft aan dat er is gekozen om het tekort grotendeels te dekken met de revenuen 
van het Job Brandts toernooi dat in het boekjaar 2016-2017 valt. Deze zullen niet in de 
begroting van 2016 en 2017 worden meegenomen.  
 
Er zijn vanuit de vergadering geen vragen over de jaarrekening. 
 

6. Verslag kascontrolecommissie 

Gerard Rasing legt verslag uit namens kascontrolecommissie die verder bestaat uit 
Wilie van Koolwijk en Ghislaine Hoenderboom. De algemene conclusie luidt: 
 
De boekhouding ziet er correct en verzorgd uit. Belegstukken zijn bij de 
boekingsstukken gevoegd; vragen kunnen direct met belegstukken worden 
onderbouwd. Er zijn, voor zover wij het hebben kunnen constateren, geen 
onrechtmatigheden geconstateerd. De uitgaven zijn in het belang van de 
voetbalvereniging Angeren gedaan en zijn te relateren aan de vastgelegde 
verplichtingen.  
 
De kascontrolecommissie vraagt decharge te verlenen aan penningmeester en bestuur. 
De voorzitter dankt de kascontrolecommissie 
De vergadering verleent decharge voor de afsluiting van het financiële jaar. 
 
7. Verkiezing kascontrole commissie 

Gerard Rasing en Wilie van Koolwijk zitten nog in de kascontrolecommissie.  
Ghislaine Hoenderboom is aftredend en niet herkiesbaar. 
 
Geert Bouwman stelt zich beschikbaar voor de kascontrolecommissie. 
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8. Goedkeuring begrotingen seizoen 2016 – 2017 

De penningmeester licht de begroting 2016-2017 toe. Er zijn een aantal flinke 
wijzigingen doorgevoerd in verband met de steeds moeilijkere taak om een sluitende 
begroting te presenteren. De belangrijkste is dat de Supportersvereniging voor het 
komende jaar  bijdrage in de exploitatie doet van € 6.000,-. Daarnaast nemen zij een 
aantal posten over uit de begroting van de voetbalvereniging naar hun eigen begroting. 
Het bestuur is blij met deze uitkomst van een aantal constructieve gesprekken die hier 
het afgelopen seizoen over zijn gevoerd. 
Verder is er gekozen voor een contributieverhoging van € 20,- per seniorlid en € 15,- 
per jeugdlid. Ook zullen de consumptieprijzen met ca 6% worden verhoogd. 
 
Vragen: 
Wilfred van Bon: Welke invloed heeft de regelmatig gesloten kantine op begroting? 
Antwoord Rob Harmsen: Dit heeft beperkte invloed. De meeste omzet komt uit derby’s 
rondom Angeren 1 en incidentele activiteiten als Job Brandts weekend, gala, etc. 
 
Karel Crajé: Waarom krijgen junioren en pupillen zelfde verhoging?  
Antwoord Rob Harmsen: Verhoogde contributie heeft ook te maken teruglopende 
vrijwilligersinzet, bijvoorbeeld in de kantine. In alle geledingen is er minder inzet voor 
de vereniging, daarom ook overal verhoging van de contributie. 
 
De vergadering keurt de begroting goed. 
 
Hieronder de contributiebedragen die horen bij het seizoen 2016-2017. Alle 
uitzonderingsregelingen zoals die de afgelopen jaren hebben gegolden blijven in tact. 
 

Geboren tussen of op Contributie Lotengeld Wedstrijdpak Totaal Soort lid 

Voor 1-1-1998 € 170,- € 10,- -  € 180,- Senior 

1-1-1998 en 31-12-03 € 135,- € 10,- € 10,- € 155,- Junior 

1-1-2004 en 31-12-07 € 115,- € 10,- € 10,- € 135,- D-+ E-pupil 

Vanaf 1-1-2008 € 115,- n.v.t. € 10,- € 125,- F-pupil 

- Begunstigde leden (donateurs) betalen een contributiebedrag van € 60,00. 
- Voetballende seniorenleden die een kaderfunctie vervullen (jeugd)leider, 
(jeugd)trainer betalen de helft van de contributie en lotengeld. 

- Voetballende seniorenleden met een bestuurstaak betalen alleen lotengeld. 
- Ereleden en leden van verdienste betalen geen contributie. 
- Het derde jeugdlid uit een gezin betaald 50% van de voor hem geldende contributie 
 
Pauze 
 
9. Bestuursverkiezing 

De voorzitter start de bestuursverkiezing met de mededeling dat er op dit moment 7 
bestuursportefeuilles niet worden ingevuld. 2 van die portefeuilles worden echter op 
een acceptabele maar niet bestuurlijke wijze ingevuld en de voorzitter wil dan ook zijn 
waardering uitspreken voor Wilma Janssen en Karin van de Velde, die gezamenlijk een 
grote verantwoordelijkheid nemen op het gebied van Kantinezaken. Ook de 
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samenwerking met de Supportersvereniging, waarbij Paula Thuis de honneurs 
waarneemt loopt naar tevredenheid, waarvoor dank! 
 
Vervolgens de bestuursverkiezing. Er is niemand aftredend en niet herkiesbaar. 
 
Aftredend en herkiesbaar zijn Wim Brandts, Jan Peters en Joost Bouwman. De 
ledenvergadering gaat met akkoord met hun herverkiezing. 
 
Het bestuur stelt 3 nieuwe kandidaten voor: 
Rob van Moerkerk: Wordt voorgedragen voor de bestuursportefeuille Opstallen, Terreinen en 
Materialen. 

Paul van Koolwijk: Wordt voorgedragen als Bestuurslid Wedstrijdsecretaris. 

Jorg Harmsen: Wordt voorgedragen als Bestuurslid Ondersteunende Zaken en gaat zich in het 
komende seizoen bezig houden met het 75 jarig jubileum van SV Angeren. 

De Ledenvergadering gaat akkoord met de benoeming van deze kandidaten. 
 

10. Mededelingen 

- Stand van zaken gebruik handbalveld (Wim Brandts) 
Het handbalveld is afgelopen seizoen gerenoveerd. Er was het voornemen om er 
verlichting op te plaatsen, zodat de handbalvereniging meer trainingen buiten kon 
houden en zodat de voetbalvereniging er ook meer gebruik van kon maken. De 
buurt heeft hiertegen geageerd. Dit heeft gemeentelijk geleid tot het besluit om 
geen verlichting te plaatsen. De handbalvereniging blijft het veld gebruiken als het 
daglicht het toelaat en heeft met de gemeente afspraken kunnen maken rondom 
tegemoetkoming in de huurkosten van de zaal. De voetbalvereniging mag in 
principe helemaal niet op het veld. Alleen in overleg met de buurt wanneer er ivm 
weersomstandigheden niet op voetbalvelden getraind kan worden is er een 
uitzonderingspositie. Dit zou alleen kunnen zijn op een zaterdag in de winterstop als 
de velden onbespeelbaar zijn. 
Als voetbalvereniging hebben we de gebruikersovereenkomsten juridisch laten 
toetsen. Er zijn weinig mogelijkheden. Alleen als er een geschil wordt vastgesteld 
tussen de buurt en de gemeente. We hebben als SV Angeren tegen het besluit 
geageerd. We hebben begrip voor de situatie waar de gemeente inzit, maar zijn het 
er niet mee eens. 
Gerard Rasing vult aan dat er een poort komt tussen voetbal- en handbalveld en dat 
er op het besluit gehandhaafd zal worden. 
 

- Angeren 75! (Ruud Muller) 
Op 1 juli 2017 bestaat SV Angeren 75 jaar. Daarom wordt er in september 2017 een 
weekend vol festiviteiten gehouden. Er is inmiddels een commissie van 7 personen 
actief. In de vergadering wordt kort geschetst wat de plannen zijn. 
 
1. Waarom vieren we het 75-jarig bestaan van SV Angeren? 

- Het is bijzonder en uniek dat we als vereniging 75 jaar bestaan 
- We zijn er trots dat we 75 jaar bestaan 
- Mooie gelegenheid om te investeren in de binding van SV Angeren met dorp 
Angeren  

 



 

5 

 

2. Voor wie vieren we het 75-jarig bestaan? 
In de onderstaande juiste volgorde: 
- Voor onze leden 
- Voor de leden van de Supportersvereniging 
- Voor oud-leden 
- Voor de inwoners van Angeren 
- Voor onze relaties (sponsoren, collega-verenigingen, etc.) 

 
3. Wanneer vieren we het 75-jarig bestaan? 
1 weekend in september 2017 (15/16/17 september 2017), waarbij we het 
eerste half jaar van 2017 vooral in de communicatie veel zullen doen. En de start 
van het seizoen 2017-2018 (eind aug/ begin sept) willen we gebruiken voor een 
aantal initiatieven in relatie tot het jubileum. 

 
4. Hoe willen we het 75-jarig bestaan vieren? 

Jan – aug 2017: Communiceren over ons 75-jarig bestaan. Zowel terug in de tijd 
als vooruitkijkend naar het nieuwe seizoen. Bijvoorbeeld via nieuwsbrief, 
website, jubileumboekje, huis-aan-huis. Ook nieuw logo introduceren is optie. 
 
Aug – sep 2017: Aantal acties/ activiteiten in aanloop naar het 75-jarig bestaan. 
Bijvoorbeeld introductie jubileum-shirt (1e-elftal? Hele vereniging?). Misschien 
ook wat fysieke activiteiten. Nader te bepalen. 

 
Sep 2017: 1 weekend centraal. Zal er zo uit kunnen zien: 
- Vrijdag overdag: Activiteit waarbij basisschool Marang betrokken wordt 
- Vrijdagavond – zaterdagmiddag: Mini-jeugdkamp pupillen  
- Zaterdagmiddag: Activiteitenmiddag voor junioren/ senioren en voor andere 
dorpsverenigingen, het moet druk worden! 

- Zaterdagavond: Feestavond 
- Zondag tussen de middag: Receptie ‘nieuwe stijl’, met bijvoorbeeld een 
gastspreker 

- Zondagmiddag: Veteranenwedstrijd 
- Zondag 16 tot 21 uur: Afsluitend feest 

 
5. 7 deelprojecten: 

Er zijn 7 deelprojecten met ieder een eigen trekker. Mocht je binnen zo´n 
deelproject in een werkgroep willen, meld je dan bij de betreffende trekker. 
1. Activiteit met Marang en minijeugdkamp - Joost Bouwman 
2. Activiteitenmiddag zaterdag - Niels Lamers 
3. Feesten - Jorg Harmsen 
4. Receptie - Ruud Muller 
5. Veteranenwedstrijd - Geert Bouwman 
6. Activiteiten periode voorafgaand aan jubileumweekend - Tim Gerichhausen 
7. Communicatie - Bram Seesink 

 
11. Rondvraag 

Er is 1 vraag vanuit de vergadering voor de rondvraag: 
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Henk Vermeulen: In het afgelopen voorjaar is Theo Huberts overleden. Theo heeft veel 
betekent voor de jeugdafdeling van SV Angeren Waarom is hier geen aandacht aan 
besteed in de vorm van een bericht op de site? 
Ruud Muller antwoord: In het vrijwilligersbeleidsplan is een protocol opgenomen mbt 
de aandacht die we als vereniging besteden aan overleden Ereleden, Leden van 
Verdienste, (oud-)bestuursleden en op dat moment actieve vrijwilligers. Zonder 
afbreuk te doen aan de hoeveelheid inzet van Theo, voldoet hij niet aan deze kaders. 
Desondanks is er zeker aandacht geweest voor het overlijden. Onder andere door met 
rouwbanden en minuut stilte te spelen bij Angeren 1, door aanwezigheid bij de uitvaart 
door bestuursleden en door een condoleancebericht vanuit de vereniging aan de 
familie. 
 
De vergadering doet desondanks het verzoek om nog eens kritisch naar het 
vrijwilligersbeleid te kijken. Geert Bouwman biedt zich aan om dit samen met Wim 
Brandts te doen. 
 
12. Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering. De 
aanwezige leden krijgen nog enkele consumpties aangeboden. 


